
Kandidáti do školské rady 
 

 

Lucie Simonová  

Jmenuji se Lucie Simonová, na Voděradské v současné době studují dvě z mých dětí, nejstarší 

syn minulý rok maturoval, s gymnáziem je tedy naše rodina spjata již mnoho let a několik nás 

jich ještě čeká. Aktivní zapojení rodičů a snaha škole pomoci pro mě byly již od začátku školní 

docházky mých dětí velmi důležité. 

V současné době pracuji jako psycholožka v oblasti seniorské paliativní péče. 

 

 

Jiří Reichmann 

 

Slušnost není slabost, pro naši školu se pokusím najít ten nejlepší mix ze správné taktiky a 

vášně. Participaci ve školské radě považuji za možnost, která může přinést pozitivní věci pro 

mne i pro žáky této školy. 

Třída: 3. C 

 

 

Jan Sušil 

 

Chtěl bych kandidovat do školské rady, jelikož mi tam chybí také přímý zástupce z řad studentů. 

V kandidatuře vidím příležitost k vyjádření názorů studentů, zejména budoucích maturantů, 

podílení se na řízení školy a získání nových zkušeností. 

 

Třída: 3. C 

 

 

Karel Hnilica 

 

Dlouhodobě jsem spojen s Gymnáziem Voděradská prostřednictvím dětí, které zde studovaly 

nebo nadále studují. 

Jsem vystudovaný právník. 

 

 


